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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 12/2024 

Den konání 23.1.2024 

Místo konání Videokonference 

Čas  Od 18.00hod Do 18:45 hod  

     

Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer omluven 

Barbora Hassová                       přítomna 

Simona Heidenreichová přítomna 

Roman Krejčík omluven 

Renata Habásková    přítomna 

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob    

  

 

Program jednání: 

1. Rekapitulace minulého zápisu 

2. Zavedení zápisného 

3. Podpora sportu 

4. Podpora pořadatelů paradrezury v roce 2023 

5. Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

6. Nový dokument vzdělávání 

7. Parkurový set - přejímka 

8. MČR  

 
Průběh jednání a závěry: 

1.  1.  KP probrala jednotlivé body minulého zápisu 

Závěr/úkol   

    2. 
 

2. Zavedení zápisného, případně jiné zálohové platby 

 
Závěr/úkol 

- Zavedení zápisného čeká na schválení 

- 30.1.bude na VV A. Suchánek prezentovat přihlašování a komunikaci 

mezi HUBERUTSEM a JISEM 

3.            3.  Podpora sportu 

závěr/úkol KP zastává názor, že bylo třeba zrevidovat výběr a použití poplatku 15 Kč 
v roce 2023 a najít jiný , efektivnější způsob jeho využití.  
Za velmi nesystémové řešení ovšem KP považuje navýšení rozpočtů 
jednotlivých oblastí ČJF. 

4.            4. Podpora pořadatelů paradrezury v roce 2023 

Závěr/úkol - KP dal dotaz na vedení ČJF, zda stále platí příslib podpory malým 

pořadatelům, kteří v roce 2023 uspořádali paradrezurní soutěže 

v rámci drezurních závodů. Pokud ano, jaká bude forma této podpory? 

Zatím nemáme odpověď! 

5.        5. Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

Závěr/úkol - Předseda KP Aleš Suchánek chce touto cestou požádat ostatní 

komise ČJF, OV ČJF a VV ČJF  o možnost osobní návštěvy na jednou 
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z příštích zasedání výše uvedených orgánů ČJF a to z důvodu 

zhodnocení sezony 2023, vyjádření představ a požadavků pro sezony 

nadcházející a oživení vzájemné komunikace mezi orgány ČJF. 

6.        6. Nový dokument vzdělávání 

Závěr/úkol - KP prostudovala nový dokument vzdělávání a nemá k němu žádné 

připomínky 

 

7. 7. Parkurové sety – přejímka 

Závěr/úkol KP považuje za velmi dobrý krok možnost zapůjčení parkurových setů pro 
pořadatele závodů.  
KP ovšem stále velmi apeluje na přesný systém přejímek tohoto materiálu. 
 

- KP by ráda znala přesný postup přejímky při odvozu a vrácení a 

podmínky půjčení. (jakým způsobem to bude probíhat, např. 

vyskládání vozíku a provedení fyzické kontroly zodpovědnou osobou 

na místě skladování? Jak se bude řešit případná nesrovnalost obsahu 

vozíku? 

- Toto téma KP považuje za velmi důležité, systém přejímek je třeba 

nastavit tak, aby předcházel nesrovnalostem a dohadům 

 

8. 8. MČR – prezentace partnerů + podpora od ČJF a požadavky na pořadatele 

Závěr/úkol - KP žádá VV, aby byl vytvořen obecný manuál pro prezentaci partnerů 

ČJF v rámci mítinku MČR 

- Je potřeba najít symbiózu mezi partnery ČJF a partnery pořadatele 

- KP nabízí své kapacity při tvorbě tohoto manuálu, který by měl být 

obecný pro většinu disciplín pod hlavičkou ČJF 

- KP ČJF zastává názor, že je třeba komunikovat podmínky realizace a 

smlouvy o pořádání MČR s jednotlivými pořadateli již před koncem 

předchozího roku před konáním konkrétního MČR. Je to velmi důležité 

pro jednání pořadatele s partnery MČR. 

 

 
 
 
                                                                                             Zapsala: Simona Heidenreichová 


